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Szanowny Panie Radny,

w odpowiedzi na interpelację z dnia 25 maja br. (data wpływu 6.06.2023 r.)  uprzejmie 
informuję, iż Miasto Kalisz nie korzystało z rządowego programu Mieszkanie Plus 
z opcją dojścia do własności.

Z poważaniem



Kalisz, dn. 25 maja 2023 r.

Sz. P.
Krystian Kinastowski
Prezydent Miasta Kalisza

Interpelacja ws programu Mieszkanie Plus i PFR.

Jakiś czas temu pytałem na sesji, zaniepokojony doniesieniami medialnymi z Krakowa, Katowic czy
Jarocina,  odnośnie  fatalnej  jakości  mieszkań  budowanych  przez  PFR,  wysokimi  kosztami  ich
eksploatacji  oqraz  problemami  z  dojściem  do  własności,  o  podobne  zagrożenia  dla  mieszkań
budowanych w Kaliszu we współpracy z PFR. Raczył Pan Prezydent wtedy zbyć mnie obcesowo, że
zobaczę jakie świetne mieszkania buduje się w Kaliszu. Pomijając formę wypowiedzi, samą jej treść
można było jednak uznać za budującą.

Tymczasem sam minister rozwoju i technologii Waldemar Buda ogłosił w maju, że cyt.: „Mieszkanie+
nie wypaliło, i że dziś sprząta po Mieszkaniu+, oraz że zaproponuje rozwiązanie, które zamknie ten
temat".

W związku z powyższym proszę o odpowiedź na pytanie, co dalej z kaliską inwestycją mieszkaniową?
Czy dojdzie do skutku? Na jakich zasadach cenowych, dojścia do własności i kto przypilnuje dobrej
jakości budowanych mieszkań?

Z poważaniem

/-/ Dariusz Grodziński
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